
THE PENSION BENEFITS ACT
(C.C.S.M. c. P32)

Pension Benefits Regulation, amendment

Regulation 24/2003
Registered February 3, 2003

Manitoba Regulation 188/87 R amended

1 The *Pension Benefits Regulation*, Manitoba Regulation 188/87 R, is amended by this regulation.

2 Subsection 18.2(8) is amended in subclauses (b)(i) and (c)(i) by striking out "plus all amounts, if any, transferred to the LRIF and less all amounts, if any, transferred out of the fund" **and substituting** "less the difference between the amounts transferred to the LRIF before that time and the amounts transferred out of the LRIF before that time".

LOI SUR LES PRESTATIONS DE PENSION
(c. P32 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les prestations de pension

Règlement 24/2003
Date d'enregistrement : le 3 février 2003

Modification du R.M. 188/87 R

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les prestations de pension*, R.M. 188/87 R.

2 Les sous-alinéas 18.2(8)b(i) et c(i) sont modifiés par substitution, à « plus tous les montants, s'il y a lieu, qui y ont été transférés, moins tous les montants, s'il y a lieu, transférés hors du fonds », **de** « moins la différence entre les montants qui ont été transférés au FRRI avant ce moment et les montants qui ont été transférés hors du FRRI avant ce moment ».